





The table below reflects a comparison of products offered by Habib Bank AG Zurich (herein referred to as HBZ) along with the summary of the benefits, rates, fees, termination costs and risks of the financial product. The information provided here is indicative only and subject to change. Please refer to the detailed Key Facts Statement for each product for additional information.

Particulars	Visa Platinum	Visa Infinite (for PRIORITY customers only)
Debit card currency	AED	AED
Card available in	Conventional & Islamic	Conventional & Islamic
Annual fee	Free	Free
Card limits (per day in AED)	10,000	100,000
	<i>Note : This limit can be allocated via HBZweb banking across ATM withdrawal + Point-Of-Sale (POS) + Online purchase based on need</i>	
Define country usage	Available	Available
	<i>Note : The card can be restricted for usage by country (via HBZweb banking)</i>	
Non-HBZ ATM transaction fee	AED 2 per transaction	AED 2 per transaction
Foreign currency withdrawal fee	AED 20 per transaction	AED 20 per transaction
Foreign currency conversion fee	2%	2%
Joint accounts or accounts with signing limits	No debit card issued	No debit card issued
3D Secure / Chip & PIN enabled	Yes	Yes
Contactless transaction limit	AED 500	AED 500
	<i>Note : This limit could vary by merchant/country</i>	
Special offers	Exclusive Visa offers across a range of categories - Dining, Entertainment, Shopping, Travel & Lifestyle*	
Lounge key	Not applicable	Available*
Important Information	<ul style="list-style-type: none"> » Never share your PIN/CVV with anyone or on social media. » Bank or its employees never ask for PIN/OTP or other confidential details. » Please notify the Bank at 800-HABIB (42242) immediately in case card is lost or stolen or compromised. » In case of any dispute, please fill the Dispute Form. This could take 90-120 days in resolution. 	
Card Design		

*Visit <https://habibbank.com/uae/home/hbzCards.html> for more details.

Note: All charges are exclusive of VAT

يعكس الجدول أدناه مقارنة المنتجات التي يقدمها حبيب بنك آي زيورخ (ويُشار إليه بـ "إتش بي زد") ومعها ملخص الفوائد والمعدلات والرسوم وتكاليف الإنهاء ومخاطر المنتجات المالية. المعلومات المقدمة هنا هي إرشادية فقط وقابلة للتغيير. يرجى الرجوع إلى بيان الحقائق الأساسية للحصول على معلومات إضافية.

التفاصيل	فيزا بلاتينيوم	فيزا إنفينيت (لعملاء الأولوية فقط)
عملة بطاقة الخصم	درهم إماراتي	درهم إماراتي
البطاقة متاحة لدى	الحساب التقليدي & الإسلامي	الحساب التقليدي & الإسلامي
الرسوم السنوية	مجاناً	مجاناً
حد البطاقة (السحب اليومي بالدرهم)	10,000	100,000
	ملاحظة: يتم دفع هذا الحد من خلال خدمة حبيب بنك آي جي زيورخ على الإنترنت وماكينات سحب الصراف الآلي+ نقاط البيع + الشراء عبر الإنترنت حسب الحاجة.	
تحديد دولة الاستخدام	متاح	متاح
	ملاحظة: يمكن تحديد استخدام البطاقة بدولة (خلال خدمات اتش بي زد على الانترنت)	
رسوم السحب من صراف الي تابع لبنك آخر	2 درهم لكل معاملة	2 درهم لكل معاملة
رسوم سحب عملة أجنبية	20 درهم لكل معاملة	20 درهم لكل معاملة
رسوم تغيير عملة أجنبية	2%	2%
حسابات مشتركة وحسابات بحدود توقيع	لا يتم إصدار بطاقة خصم	لا يتم إصدار بطاقة خصم
تمكين نظام الأمان الثلاثي الأبعاد/ الشريحة & رقم التعريف الشخصي	نعم	نعم
حد معاملة لا تلامسية	500 درهم	500 درهم
	ملاحظة: قد يختلف هذا الحد حسب التاجر / الدولة	
العروض الخاصة	عروض فيزا الحصرية عبر مجموعة من الفئات - الطعام ، الترفيه والتسوق والسفر ونمط الحياة *	
لاونج كي	لا يطبق	متاح*
مهم	<p>« لا تشارك رقم التعريف الشخصي/قيمة التحقق من البطاقة مع أي شخص أو على وسائل التواصل الاجتماعي.</p> <p>« لا يطلب البنك أو موظفوه مطلقاً رقم التعريف الشخصي رمز التعريف الشخصي / كلمة المرور لمرة واحدة أو أي تفاصيل سرية أخرى.</p> <p>« برجاء إخطار البنك على الفور على الرقم 800(42242)HABIB في حالة فقدان أو سرقة أو تعرض البطاقة للخطر.</p> <p>« في حال حدوث أي نزاع، يرجى تعبئة نموذج النزاع. قد يستغرق حل النزاع 90-120 يوماً.</p>	
تصميم البطاقة		

* للمزيد من التفاصيل الرجاء زيارة موقع البنك على الانترنت: <https://habibbank.com/uae/home/hbzCards.html>

ملحوظة: جميع الرسوم لا تشمل ضريبة القيمة المضافة.